
Zápis z 11. zasedání AS FIT ČVUT v Praze 
 
Místo a čas konání: 
Čtvrtek 29. 6. 2017, zasedací místnost T9:364 FIT ČVUT, doba trvání 18:00 – 19:30. 
 
Přítomni: 

- Členové AS FIT: Lukáš Bařinka, Magda Friedjungová, Ondřej Guth, Stanislav 
Jeřábek, Tomáš Kalvoda, Eliška Šestáková, Daniel Vašata, Jan Žďárek 

- Omluveni: Matěj Bartík, Michal Šoch 
- Hosté: Marcel Jiřina, Karel Klouda, Pavel Kordík, Pavel Tvrdík, Jan Železný 

 
Předsednictvo senátu ve složení: 
Daniel Vašata – předseda, Magda Friedjungová – tajemník 
 
Michal Šoch jako předsedající byl zastoupen Danielem Vašatou. 
 
Zápis zapsala: 
Magda Friedjungová 
 
Přílohy: 

- Rozpočet FIT 2017 
 
Program: 
1. Schválení programu 11. zasedání 
2. Kontrola úkolů a schválení zápisu z 10. zasedání 
3. Elektronická hlasování 
4. Vystoupení Pavla Kordíka 
5. Návrh rozpočtu FIT na rok 2017 
6. Různé 
7. Termín a úkoly 12. zasedání AS FIT 
 
Průběh zasedání: 

1. Schválení programu 11. zasedání 
 
Hlasování o programu 11. zasedání: 

Pro Proti Zdrželi se 

8 0 0 

 
Program 11. zasedání byl schválen. 



2. Kontrola úkolů a schválení zápisu z 10. zasedání 
Z 10. zasedání AS FIT dne 16. 6. 2017 je úkolem AS FIT úprava základních statutárních 
dokumentů FIT ČVUT. Tento úkol čeká na schválení nového Statutu ČVUT a následnou 
úpravu a předložení statutárních dokumentů FIT děkanem. 
 
Hlasování o zápisu z 10. zasedání: 

Pro Proti Zdrželi se 

7 0 1 

 
Zápis z 10. zasedání byl schválen. 

3. Elektronická hlasování 
Mezi 10. a 11. zasedáním neproběhla žádná elektronická hlasování. 

4. Vystoupení Pavla Kordíka 
Proděkan pro rozvoj Pavel Kordík přítomné seznámil se svými obchodními záměry ohledně 
projektu Spolupráce s průmyslem a zakládáním spin-off společnosti unica.ai. Mezi 
přítomnými vznikla rozsáhlá diskuze ohledně realizace, licencí, výhod a nevýhod 
vyplývajících pro fakultu a střetu zájmů. 
 
5. Návrh rozpočtu FIT na rok 2017 
Děkan fakulty předložil ke schválení návrh rozpočtu FIT na rok 2017. Děkan přítomné krátce 
seznámil s obsahem návrhu, který již byl diskutován vedoucími jednotlivých kateder či 
oddělení a byl schválen grémiem. Osnova rozpočtu je standardní jako minulý rok. K návrhu 
se vyjádřil také přítomný tajemník fakulty Jan Železný. Mezi senátory proběhla krátká 
diskuze, například ohledně nákupu licencí pro software Mathematica. 
 
Hlasování: 

Pro Proti Zdrželi se 

8 0 0 

 
Návrh rozpočtu FIT na rok 2017 byl schválen. 
 

6. Různé  
V bodu různé nebyla navržena žádná témata k projednání. 



7. Termín a úkoly 12. zasedání AS FIT 
Termín 12. zasedání AS FIT bude zvolen dle potřeby prostřednictvím elektronického 
hlasování. Pro 12. zasedání nadále zůstává úkolem AS FIT úprava základních statutárních 
dokumentů FIT ČVUT. 
 
 
 
 
 
Ing. Daniel Vašata, Ph.D.                Ing. Michal Šoch, Ph.D.          Ing. Magda Friedjungová  
     předseda AS FIT                           předsedající AS FIT                   tajemník AS FIT 


